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Άγιος Παΐσιος Αγιορείτης: Ο Χριστός μάς έχει 
οπλίσει με τον Σταυρό Του!
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Άγιος Παΐσιος Αγιορείτης (1924-1994).

Ο Χριστός είναι παντοδύναμος. Ο πειρασμός είναι σάπιος. Σταυρό δεν φοράς; Τα 
όπλα του διαβόλου είναι αδύναμα. Ο Χριστός μάς έχει οπλίσει με τον Σταυρό Του.

Μόνον όταν αφήνουμε τα όπλα τα πνευματικά, τότε ο εχθρός έχει δύναμη.
Ένα μικρό σταυρουδάκι έδειξε ένας ορθόδοξος ιερέας σε έναν μάγο και έκανε να 
τρέμη ο δαίμονας που είχε επικαλεσθή με τις μαγείες του.

– Γιατί φοβάται τόσο πολύ τον Σταυρό;
– Γιατί, όταν ο Χριστός δέχθηκε τους εμπτυσμούς, τα ραπίσματα και τα 
χτυπήματα, τότε συντρίφθηκε το βασίλειο και η εξουσία του διαβόλου.
Με τι τρόπο νίκησε ο Χριστός! “Με το καλάμι συντρίφθηκε το κράτος του 
διαβόλου” λέει κάποιος Άγιος. Όταν δηλαδή Του έδωσε το τελευταίο χτύπημα με 
το καλάμι στο κεφάλι, τότε συντρίφθηκε η εξουσία του διαβόλου.
Δηλαδή η υπομονή είναι η πνευματική άμυνα και η ταπείνωση το μεγαλύτερο όπλο 
κατά του διαβόλου.

Το μεγαλύτερο βάλσαμο της σταυρικής θυσίας του Χριστού είναι που συντρίφθηκε 
ο διάβολος.



Μετά την Σταύρωση του Χριστού, είναι πια όπως το φίδι που του έχει αφαιρεθή το 
δηλητήριο ή όπως το σκυλί που του έχουν αφαιρεθή τα δόντια. Αφαιρέθηκε το 
φαρμάκι από τον διάβολο, αφαιρέθηκαν τα δόντια από τα σκυλιά, τους δαίμονες, 
και είναι τώρα αφοπλισμένοι και εμείς με τον Σταυρό οπλισμένοι.

Από το βιβλίο του Αγίου Παϊσίου Αγιορείτη, “Με πόνο και αγάπη για τον σύγχρονο 
άνθρωπο, Λόγοι Α'” έκδοση του Ιερού Ησυχαστηρίου “Ευαγγελιστής Ιωάννης ο 
Θεολόγος”, Σουρωτή Θεσσαλονίκης.


